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Komisja Budżetowo-Finansowa 

Rady Powiatu Zgierskiego 

kadencji 2018-2023 
 

 

PROTOKÓŁ NR 52/23 

z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 23 listopada 2023 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 8 członków Komisji oraz osoby spoza jej składu. 

Lista obecności członków Komisji i lista gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2024. 

3. Zaopiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego. 

4. Zaopiniowanie materiałów zgłoszonych na LXIX sesję Rady Powiatu Zgierskiego. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji w roku 2023. 

6. Opracowanie planu pracy Komisji na I kwartał 2024 roku. 

7. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji radny Rafał Antczak otworzył 52 posiedzenie Komisji.  

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.   

 

Ad. 2 

Projekt budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2024. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Agnieszka Szymczyk przedstawiła projekt budżetu. 

 

Radny Radosław Zaborowski zapytał, na czym ma polegać modernizacja Centrum Kultury 

Powiatu Zgierskiego i dlaczego to jest taka dziwna nazwa na końcu „w kompleksie 

historycznej zabudowy”. 

 

Skarbnik wyjaśniła, że na zadanie o takiej nazwie otrzymaliśmy promesę w ramach Nowego 

Ładu.  

 

Wicestarosta Zgierski Dominik Gabrysiak dodał, że wykonawca wskazał kwiecień, maj jako 

realny termin na zakończenie tej inwestycji, bo mają już stan surowy zamknięty. Potem czeka 

nas jeszcze zakup wyposażenia, co też będzie wymagało dużej kwoty.  

 

Komisja przy 4 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Powiatu Zgierskiego na rok 2024. 

 

Ad. 3 

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2024-2037. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt WPF. 
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Komisja przy 4 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt WPF na lata 

2024-2037. 

 

Ad. 4 

1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/461/22 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2023. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 5 głosach za i 3 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LVI/460/22 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2023-2037. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Komisja przy 4 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Zgierskiego                    

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2024”. 

 

Komisja przy 6 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

4. Sprawozdanie z realizacji zadań powiatu powierzonych w drodze uchwał innym 

podmiotom. 

 

Komisja przy 4 głosach za i 4 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie  

w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji w roku 2023 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdanie. 

 

Ad. 6 

Plan pracy Komisji na I kwartał 2024 roku stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła plan pracy. 

 

Ad. 7 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 51/23 z posiedzenia Komisji, które odbyło się  

26 października 2023 r. 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

Ad. 8 

Radny Ireneusz Skurzyński był zainteresowany, jak wygląda sytuacja z Pulsem Powiatu. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział, że na razie funkcjonuje, nie ma informacji żeby został 

zawieszony. 
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Radny Ireneusz Skurzyński dopytywał, czy nadal w takiej formule jest przewidziany  

do funkcjonowania na następny rok.  

 

Według przewodniczącego Komisji raczej tak. 

 

Radny Ireneusz Skurzyński chciał wiedzieć, czy na jutrzejszej sesji będziemy mieli  

do poprawki projekt uchwały odnośnie dofinansowania zabytków.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Zgierskiego Mirosław Burzyński przekazał, że do niego nie 

wpłynął taki projekt uchwały.  

 

Wicestarosta w uzupełnieniu podał, że ten poprawiony projekt poszedł do opinii Ministerstwa 

Rolnictwa i Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów, czekamy na opinie.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Komisji dokonał zamknięcia 52 posiedzenia Komisji. 
 

Na tym protokół zakończono.     

Protokołowała   

          

Główny specjalista      Przewodniczący Komisji 

Wanda Komorowska         Budżetowo-Finansowej  

        

                   Rafał Antczak  

            

    


